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Ambtelijke ondersteuning : Mevrouw Zijlstra, FUMO 

 

Datum  : 7 april 2022 

 

1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering.  

Er wordt een opname gemaakt van de vergadering ten behoeve van het verslag.  

 

Agenda 

Agendapunt 7 Kennismakingsronde komt te vervallen. De voorzitter wil in plaats daarvan na 

het afsluiten van de vergadering een ronde doen met het onderwerp Terugblik Resultaten. 

 

De agenda wordt vastgesteld met de bovengenoemde opmerking. 

 

2. Conceptverslag, actielijst en besluitenlijst 

Verslag 16 december 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Actiepuntenlijst 

De geagendeerde of afgehandelde actiepunten verdwijnen uit de lijst. 

Actielijst 1 april 2021: de deadline van punt 1 wordt aangepast naar het AB van 7 juli 2022. 

 

De actielijst wordt vastgesteld met de bovengenoemde opmerkingen. 
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Besluitenlijst 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

4. Mededelingen 

Aankondiging brief mba 

Mevrouw Groeneveld kondigt een brief aan inzake het inventariseren van milieubelastende 

activiteiten (mba). Onder de Omgevingswet vervalt de term inrichting en wordt dit vervangen 

door mba. Met de gemeenten is een aanpak besproken voor de inventarisatie. Gemeenten 

hebben aangegeven dat er veel moet gebeuren en dat er krapte is in menskracht en dus 

willen zij zich bij de inventarisatie beperken tot de kernactiviteiten. Naar aanleiding hiervan is 

er een gesprek geweest. Geconstateerd is dat er mogelijk een extra inventarisatie moet 

plaatsvinden door de gemeente of door de FUMO. De gemeenten willen alleen de 

kernactiviteiten inventariseren, maar dit heeft voor de FUMO het gevolg dat er niet altijd 

volledig of goed kwalitatief advies gegeven kan worden. Daarom is er mogelijk een extra 

inventarisatie nodig om een volledig beeld te krijgen en dat kan betekenen dat er een 

naheffing komt. Het is belangrijk dat het bestuur hiervan op de hoogte is en daarom wordt er 

deze week een brief naar de deelnemers verstuurd. 

Naar aanleiding van de opmerking over de beschikbare menskracht bij de gemeenten vraagt 

de heer Bouwman of er bij de FUMO wel voldoende mensen beschikbaar zijn. De voorzitter 

reageert dat ook de FUMO te maken heeft met krapte in menskracht. 

Mevrouw Le Roy vraagt of er goed voor wordt gewaakt dat er geen dubbele werkzaamheden 

worden uitgevoerd. Mevrouw Groeneveld geeft aan dat er nauw contact is om dubbele 

werkzaamheden te voorkomen. 

 

Uitstel evaluatie asbest en bbk 

Er was toegezegd dat de evaluatie op de agenda van het AB van 7 april zou staan. Dat is niet 

gelukt. De evaluatie komt eind 2022 terug op de AB-agenda. De FUMO had een 

procesevaluatie opgesteld. Deze is besproken met het VTH managementoverleg (VTH MO) 

en er bestaan verschillende beelden bij van wat een goede evaluatie zou zijn. Het VTH MO is 

van mening dat het gebaseerd moet zijn op ervaringscijfers, omdat er vanaf dit jaar met 

kengetallen wordt gewerkt. De FUMO is van mening dat er op basis van de processen al 

conclusies getrokken kunnen worden. Daar is nog geen eenduidige afstemming over. De 

FUMO gaat in gesprek met het VTH MO over hoe er een goede evaluatie aan het AB 

voorgelegd kan worden. 

 

Noordelijk DB 

Op 25 maart jl. was er een bijeenkomst van het Noordelijk DB. Het Noordelijk DB bestaat uit 

de dagelijkse besturen en de directeuren van de 3 noordelijke omgevingsdiensten: Groningen 

(de ODG), Drenthe (de RUDD), en Fryslân (de FUMO). Het rapport Commissie van Aartsen is 

besproken. In het rapport wordt gepleit voor een stelselwijziging. De noordelijke 

omgevingsdiensten zijn daar tegen en ondernemen actie door een brief te richten aan het 

ministerie. De omgevingsdiensten zijn van mening dat het aandacht zal krijgen als er 

gezamenlijk op wordt gereageerd. In de brief wordt aandacht gevraagd voor de opschaling, de 

eventuele stelselwijziging en de prangende arbeidsmarkt. 

De voorzitter geeft aan dat de situatie op de arbeidsmarkt zodanig extreem is dat er ook 

onderling concurrentie dreigt te ontstaan.  

De heer De Haan vraagt om een toelichting van de stelselwijziging. De directeur reageert dat 

het bijvoorbeeld gaat om financiering vanuit het Rijk. Het noordelijk DB is van mening dat het 

bestuur bepaald over de financiering. Het bestuur is het bevoegd gezag en is 

verantwoordelijk. Als het Rijk daardoorheen kruist en zeggenschap krijgt, zonder 

verantwoordelijkheid, dan is het noordelijk DB daar pertinent op tegen. Het Rijk kan niet zaken 
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bepalen door middel van de financiering, terwijl het bestuur als bevoegd gezag daar 

verantwoordelijk voor wordt gehouden. 

De stukken zijn terug te vinden op de website van de Vereniging Nederlandse Gemeenten 

(VNG). 

 

Introductiebijeenkomstnieuwe AB-leden 

Er is een save the date verzonden voor 30 juni a.s. De definitieve uitnodiging wordt deze week 

verzonden. De Commissaris van de Koning, de heer Brok, zal de bijeenkomst openen.  

 

Introductiebijeenkomsten nieuwe raadsleden 

De uitnodiging is naar de griffies verzonden. De introductiebijeenkomsten vinden plaats op 13, 

16 en 21 juni en worden georganiseerd in samenwerking met de Veiligheidsregio Fryslân. 

 

5. Jaarverslag Milieualarmnummer 2021 

De portefeuillehouder, de heer Postma, geeft een korte toelichting. Het persbericht wordt na 

de AB-vergadering verzonden. 

 

Er zijn geen opmerkingen of vragen. 

 

Het AB besluit conform advies. 

 

Besluit 

Het algemeen bestuur: 

- neemt kennis van het Jaaroverzicht Milieualarmnummer 2021. 

 

6. Wijze van verantwoorden door de FUMO 

De portefeuillehouder, mevrouw Groeneveld, geeft een toelichting. In december 2020 heeft 

het AB besloten tot een nieuwe financieringssystematiek en is er afgesproken dat de wijze 

van verantwoorden aangepast moet worden. Een andere wijze van verantwoorden richt zich 

erop dat je verantwoord wat je hebt geprogrammeerd. Dat moet overzichtelijk, eenvoudig, op 

hoofdlijnen en tijdig. Daar is een proces op ingezet. Een aantal zaken zijn al aangepakt zoals 

zichtbaar is in het schema in de oplegnotitie. Er is nu een proces uitgezet om de 

bestuursrapportage, halfjaarsrapportage en voortgangsrapportage op orde te krijgen. De 

voortgangsrapportage heeft te maken met opdrachtgeverschap en is meer intern gericht. 

Deze gaat van 4 naar 3 keer per jaar. Dat is afgestemd met het VTH MO. 

Voor de halfjaarsrapportage en de bestuursrapportage wordt gewerkt aan een heldere 

vormgeving conform afspraken. In oktober krijgt het bestuur deze stukken aangeboden 

conform de nieuwe opzet. In de oplegnotitie vindt u het tijdspad. 

 

Mevrouw Le Roy geeft aan dat in de rapportages soms dubbelingen voorkomen als het gaat 

om onderwerpen en verantwoording. Ze vraagt of die blijven bestaan of eruit worden gehaald, 

omdat het soms wel afleid van de hoofdzaak die je zou willen ontdekken in de rapportages. 

De portefeuillehouder heeft daar op dat niveau momenteel geen zicht op. Het wordt als 

aandachtspunt genoteerd voor de opsteller van de betreffende rapportages. 

 

Het AB besluit conform advies. 

 

Besluit 

Het algemeen bestuur: 
- Neemt kennis van het procesvoorstel om te komen tot een nieuwe wijze van 

verantwoorden onder het nieuwe sturings- en financieringsmodel voor de rapportages 
die tussentijds in het jaar worden verstrekt (bestuursrapportage, halfjaarverslag en 
voortgangsrapportages). 
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7. Rondvraag en sluiting 

De heer de Man vraagt of er aandacht geschonken kan worden aan de data-analyse m.b.t. 

hoe we de jaarverslagen en P&C cyclus kunnen verrijken. De voorzitter geeft aan dat dit 

aandachtspunt wordt meegenomen. 

 

Mevrouw Le Roy geeft aan dat gemeente Smallingerland een zienswijze formuleert ten 

aanzien van de ontwerpbegroting. Het gaat om twee punten. Het eerste is de boa inzet. Deze 

is verrekend in de begroting 2023, maar dit zou eerst terugkomen in de evaluatie in 2022. De 

deelnemers hebben inmiddels een brief daarover ontvangen, dus dat heeft elkaar gekruist. 

Het tweede punt is dat de gemeente ziet dat de FUMO telkens de problemen met het 

zaaksysteem in de risicoparagraaf opneemt. Mevrouw Le Roy doet daarom de oproep om een 

plan van aanpak te maken zodat het AB de voortgang kan zien en weet of de problemen die 

worden ervaren onder controle zijn. Daarnaast is het dan ook niet nodig om hier extra 

middelen voor te reserveren in de risicoparagraaf. 

De voorzitter geeft aan dat deze aandachtspunten worden meegenomen. 

 

De voorzitter sluit de vergadering.  


